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Abstract (en)
[origin: CA2235049A1] The device comprises a holder (10), which has a bottom (11) with a sealing eleme nt (17) for sealing off the air supply
opening to a bubble generator of print head (2) a nd, at the top, an arm (15) with a passage (16). A spike (23) serves for boring or piercin g an
opening (28) to the ink reservoir in a cover area (5) of the print head (2). An ink reservoir (27) is inserted with a hollow needle into the created
opening (28). The reserv oir (27) has in a bore (32) of lid (31) a cone (33). A closing element (22) serves for closi ng the air supply opening (6) of a
lung of the print head (2).

Abstract (de)
Die Vorrichtung umfasst einen Halter (10), der einen Boden (11) mit einem Dichtelement (17) zum Abdichten der Luftzufuhröffnung zu einem
Blasengenerator des Druckkopfs (2) und oben einen Arm (15) mit einer Durchgangsbohrung (16) aufweist. Ein Dorn (23) dient zum Bohren
oder Durchstechen einer Öffnung (28) zum Tintenvorratsbehälter in einer Deckfläche (5) des Druckkopfs (2). Ein Tintenbehälter (27) wird mit
einer Hohlnadel in die gebildete Öffnung (28) eingeführt. Der Behälter (27) hat in einer Bohrung (32) eines Deckels (31) einen Zapfen (33). Ein
Verschlusselement (22) dient zum Verschliessen der Luftzufuhröffnung (6) einer Lunge des Druckkopfs (2). <IMAGE>
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